
	  

	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Zápisnica	  z	  výročného	  zasadnutia	  LRU	  –	  plavaná	  	  zo	  dňa	  17.01.2015	  

Program:	  

• Otvorenie	  

• Vyhodnotenie	  šport.	  činnosti	  v	  roku	  2014	  

• Prihlášky	  a	  registrácie	  pre	  rok	  2015,	  nasadenie	  družstiev	  v	  roku	  2015	  

• Termínový	  kalendár	  súťaží	  pre	  rok	  2015	  

• Plán	  prípravy	  štátnej	  reprezentácie	  pre	  rok	  2015	  

• Plán	  práce	  na	  rok	  2015	  

• Kritéria	  pre	  výber	  štátnej	  reprezentácie	  seniorov	  

• Voľby	  členov	  sekcie	  na	  obdobie	  2015-‐2018	  

• Rôzne	  

• Záver	  

	  

Prítomných	  bolo	  29	  zástupcov	  družstiev	  s	  hlasovacím	  právom	  a	  

-‐	  za	  OŠČ	  -‐	  vedúci	  odboru	  ŠČ	  –	  PaedDr.	  V.	  Hromek	  

-‐	  za	  komisiu	  rozhodcov	  -‐	  M.	  Procházka,	  G.Hupková,	  M.	  Seleši	  

-‐	  ďalej	  členovia	  sekcie	  LRU	  plávaná	  

-‐	  štátny	  tréneri	  –	  Roman	  Pavelka,	  Peter	  Rímeš	  a	  Ivan	  Cibulka	  

	  

1.	  Otvorenie	  

Zasadnutie	  otvorila	  vedúca	  sekcie	  M.	  Pavelková	  a	  predniesla	  návrh	  programu,	  ktorý	  sa	  rozšíril	  o	  samostatný	  

bod	  :	  Kritéria	  pre	  výber	  štátnej	  reprezentácie	  seniorov	  

	  Voľba	  	  mandátnej	  a	  volebnej	  komisie	  

Prítomní	  zástupcovia	  jednohlasne	  schválili	  zloženie	  mandátovej	  komisie	  v	  zložení:	  

-‐	  Hupka	  Vladimír,	  Peter	  Rímeš,	  Milan	  Seleši	  

Predseda	  komisie	  Vladimír	  Hupka.	  

Prítomní	  zástupcovia	  jednohlasne	  schválili	  zloženie	  volebnej	  	  komisie	  v	  zložení:	  



-‐	  Tibor	  Petruš,	  Mária	  Pethöová,	  Peter	  Baránek	  	  

Predseda	  komisie	  Tibor	  Petruš.	  

	  

2.	  Vyhodnotenie	  športovej	  činnosti	  sekcie	  v	  roku	  2014	  

Správu	  o	  športovej	  činnosti	  predniesol	  Luboš	  Krupička.	  V	  správe	  prečítal	  výsledky	  súťaží	  1.ligy,	  2.	  ligy,	  

divízie,	  MSR	  družstiev	  a	  žien.	  Peter	  Rímeš	  predniesol	  výsledky	  juniorských	  súťaží	  v	  roku	  2014.	  

Všetky	  súťaže	  prebehli	  bez	  väčších	  problémov.	  

	  

3.	  Prihlášky	  a	  registrácie	  pre	  rok	  2015,	  nasadenie	  družstiev	  v	  roku	  2015	  

Vedúca	  sekcie	  ďalej	  oboznámila	  prítomných	  s	  počtom	  družstiev	  prihlásených	  do	  

jednotlivých	  súťaží	  v	  prvej	  ,	  druhej	  lige	  a	  divízii.	  Do	  1.	  ligy	  

sa	  prihlásilo	  12,	  do	  druhej	  ligy	  12	  a	  do	  divízie	  7	  družstiev.	  

	  

4.	  Termínový	  kalendár	  a	  súťaže	  pre	  rok	  2015	  

Vedúca	  sekcie	  oboznámila	  prítomných	  s	  návrhom	  termínového	  kalendára.	  Vzhľadom	  

na	  to,	  že	  niektoré	  družstvá	  dlhšiu	  dobu,	  resp.	  vôbec,	  neorganizovali	  žiadne	  preteky,	  boli	  informované	  

o	  povinnosti	  na	  základe	  prihlásenia	  sa	  do	  súťaže	  zorganizovať	  1	  pretek	  raz	  za	  4	  roky	  .	  

	  

5.	  Plán	  prípravy	  a	  vyhodnotenie	  štátnej	  reprezentácie	  

Správu	  predniesol	  tréner	  štátnej	  reprezentácie	  Roman	  Pavelka	  .	  Vyzdvihol	  5.	  miesto	  

na	  majstrovstvách	  sveta	  U	  23	  a	  4.	  miesto	  Filipa	  Kňazovického	  v	  jednotlivcoch.	  	  Ocenil	  spoluprácu	  

všetkých	  zúčastnených	  na	  MS	  ,	  ktorí	  cestovali	  na	  MS	  na	  vlastné	  náklady	  a	  pomohli	  pretekárom.	  	  Luboš	  

Krupička	  predniesol	  správu	  z	  MS	  klubov	  ktoré	  sa	  konalo	  v	  Slovinsku	  kde	  obsadili	  krásne	  1	  .miesto.	  

Definitívne	  termíny	  a	  plán	  práce	  s	  reprezentáciou	  budú	  určené	  po	  voľbe	  štátneho	  trénera.	  

	  

6.	  Plán	  práce	  na	  rok	  2015	  

Plán	  práce	  na	  rok	  2015	  predniesla	  	  vedúca	  	  sekcie,	  prítomní	  účastníci	  	  plán	  práce	  jednohlasne	  

schválili.	  

	  



7.	  Kritéria	  pre	  výber	  štátnej	  reprezentácie	  seniorov	  

P.	  Mičjan	  predniesol	  návrh	  na	  zmenu	  výberu	  seniorskej	  reprezentácie	  od	  roku	  2016	  s	  odôvodnením	  na	  

zvýšenie	  záujmu	  zúčastňovať	  sa	  pohárových	  pretekov	  ak	  budú	  započítavané	  výsledky	  do	  ATP	  rebríčka.	  

Poveriť	  novú	  sekciu	  vypracovaním	  systému	  podľa	  návrhu	  p.Mičjana	  

ZA	  –	  15	  

PROTI	  –	  8	  

ZDRŽALI	  SA	  –6	  

Návrh	  bol	  prijatý.	  

	  

8.Voľby	  členov	  sekcie	  na	  rok	  2015-‐2018	  

Predseda	  komisie	  Tibor	  Petruš	  	  informoval,	  že	  počet	  osôb	  s	  platným	  hlasovacím	  právom	  je	  29.	  

Vyzval	  prítomných,	  aby	  navrhli	  kandidátov	  na	  členov	  sekcie.	  Navrhnutí	  boli	  doterajší	  

členovia	  sekcie	  :	  Miroslava	  Pavelková,	  Maroš	  Cibuľka,	  Ľuboš	  Krupička.	  

Okrem	  nich	  boli	  za	  člena	  navrhnutý:	  Alexander	  Tomanovič,	  Ján	  Samel,	  Milan	  Pavlovský,	  Ján	  Ottinger,	  Marcel	  

Čampíš,	  Ivan	  Cibulka	  a	  Vladimír	  Mičjan.	  

Následne	  sa	  rozdali	  hlasovacie	  lístky	  a	  voľby	  prebehli	  tajne.	  

Zvolený	  členovia	  :	  Miroslava	  Pavelková	  19	  hlasov	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Vladimír	  Mičjan	  19	  hlasov	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Ivan	  Cibulka	  	  18	  hlasov	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Maroš	  Cibulka	  17	  hlasov	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Luboš	  Krupička	  16	  hlasov	  

Zvolení	  členovia	  si	  za	  svojho	  vedúceho	  (	  predsedu)	  zvolili	  Miroslavu	  Pavelkovú.	  

	  

9.	  Rôzne	  a	  diskusia	  

V	  diskusii	  odzneli	  tieto	  návrhy:	  

-‐	  p.	  Vicena	  -‐	  finančné	  prostriedky	  zo	  štartovného	  z	  postupových	  súťaží	  investovať	  do	  pohárov	  a	  cien	  

-‐	  p.	  Pavelková	  oboznámila	  	  prítomných	  s	  čerpaním	  rozpočtu	  sekcie	  LRU	  -‐	  P	  	  v	  roku	  2014	  

-‐	  p.	  Pethöová	  vystúpila	  k	  čerpaniu	  finančných	  prostriedkov	  za	  rok	  2014	  	  a	  p.	  Pavelkovú	  upozornila,	  že	  	  k	  	  	  

17.1.2015	  	  	  nemá	  ešte	  zúčtovanú	  zálohu	  a	  nech	  pravdivo	  informuje	  rozšírené	  zasadnutie.	  	  



-‐	  p.	  Pethöová	  predniesla	  pripomienku	  k	  rozvoju	  a	  práce	  s	  mládežou	  a	  ženami.	  

-‐	  p.	  Pavelka	  navrhol	  aby	  zasadnutia	  sekcie	  LRU-‐plavaná	  boli	  verejné.	  O	  tomto	  návrhu	  sa	  hlasovalo:	  

	  	  	  Za	  -‐	  25,	  Proti	  -‐	  0,	  Zdržal	  sa	  -‐	  4.	  	  

Návrh	  bol	  schválený.	  

-‐	  	  J.	  Heler	  informoval	  prítomných	  o	  práci	  s	  mládežou	  v	  rámci	  svojho	  krúžku.	  Vedúca	  sekcie	  ocenila	  jeho	  prácu	  
pre	  deti	  a	  mládež.	  	  

-‐	  P.	  Heler	  predniesol	  návrh	  vytvoriť	  v	  rámci	  športovej	  činnosti	  samostatnú	  sekciu	  alebo	  komisiu	  pre	  prácu	  
s	  mládežou.	  O	  tomto	  návrhu	  sa	  hlasovalo:	  

	  	  	  Za	  -‐	  29,	  Proti	  -‐	  0,	  Zdržal	  sa	  -‐	  0.	  	  

Návrh	  bol	  schválený.	  

	  

10.	  Záver	  

Na	  záver	  vedúca	  sekcie	  poďakovala	  všetkým	  za	  účasť	  a	  ukončila	  zasadnutie.	  

V	  Žiline	  dňa	  17.1.2015.	  

Zapisovateľ	  :	  Maroš	  Cibulka	  v.r.	  

Overovateľ:	  Peter	  Rímeš	  v.r.	  

	  


